
ŠKOLSKÁ RADA Konzervatoře Jaroslava Ježka  

Předseda: Jan Linhart, e-mail: skolska.rada@kjj.cz 

 

Zápis z jednání školské rady ze dne 23. 6. 2020 

 

 

Přítomni:  Jan Linhart – pedagog konzervatoře 

 MgA. Miroslav Mužík – pedagog konzervatoře 

 Petr Kučera – zástupce MHMP ve ŠR konzervatoře 
  

 

Hosté:  Mgr. Eduard Klezla – ředitel školy 

 Bc. Ivana Štěpánová – finanční referent KJJ 

 

 

1. Zapisovatelem byl zvolen Miroslav Mužík, ověřovatelem Jan Linhart. 

2. Bc. Štěpánová představila podrobnosti k návrhu školního rozpočtu na rok 2020. 

Hospodaření školy je navrženo s vyrovnaným rozpočtem. Školská rada 

projednala návrh rozpočtu po dohadovacím řízení na kalendářní rok 2020. Dále 

Bc. Štěpánová informovala ŠR o nutnosti navýšení ceny za pořizování fotokopií 

na školních kopírovacích strojích na 2kč/stranu z důvodu vyšších nákladů 

spojených s nákupem tonerů a údržbou strojů. Dále bude nutné zvýšit cenu za 
kroužkovou vazbu ve školní knihovně, a to z důvodu navýšení mzdových 

nákladů. 

Bc. Štěpánová opustila jednání školské rady. 

3.  Mgr. Klezla informoval školskou radu o plánovaném postupu při rekonstrukci 

stoupaček v budově A. Dále informoval nového člena školské rady o 

podrobnostech fungování školy a plánech do budoucna. 

4. Školská rada požádala p. Kučeru o kooperaci při zajištění finančních prostředků 

pro plánované přístavby koncertního a tanečního sálu nad oběma budovami 

školy. 

 
V Praze dne 23. 6. 2020                                                                 zapsal MgA. Miroslav Mužík 

 
 

 
                                                                                                                       Jan Linhart                                                                                    
                                                                                                                        ověřovatel                                                            

             


